
   

Type vraag:  Vraag om uitleg 

Van:  Najima El Arbaoui 

Datum van indiening:  21/10/2024 

___________________________________________________________________________ 

Aan:  Elke Van den Brandt 

Bevoegdheden:  collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en 

Stedelijk beleid 

___________________________________________________________________________ 

Onderwerp:  Plaats in de kinderopvang 

 

Uit een recent onderzoek van perspective.brussels blijkt dat er in Brussel een groot tekort is aan 

kinderopvangplaatsen, vooral in de noordwestelijke wijken en gebieden met een hoger 

percentage eenoudergezinnen en werklozen. Met slechts 31% inkomensgerelateerde 

opvangplaatsen en grote geografische verschillen, worden de meest kwetsbare gezinnen het 

hardst getroffen. De studie beveelt aan om 7.000 tot 10.000 extra opvangplaatsen te creëren, 

vooral in de armere wijken, en pleit voor meer flexibiliteit in de opvanguren. 

 

Mevrouw de collegevoorzitter, hier zijn een paar vragen voor u:  

 

1. Welke concrete stappen zullen worden genomen om het tekort aan crècheplaatsen aan te 

pakken? 

    

2. Hoe gaat u ervoor zorgen dat kinderopvang toegankelijk blijft voor kwetsbare gezinnen, en 

specifiek voor eenoudergezinnen? 

 

3. Gezien de hoge druk op kinderopvangmedewerkers en de vele noodkreten binnen de sector: 

welke maatregelen stellen jullie voor om het statuut van deze mensen te verbeteren? 

 

 

Bedankt. 
 

 

 


